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Členovia VV: Peter Birka, Milena Fabšičová, Július Maťovčík 
Tlmočník: Dávid Marko        Právny zástupca: Oliver Krist   
Projektový manažér: Daniela Stanková              Neprítomný: Miloš Štefek, Veronika Tirpáková 
Zapisovateľka: Majdová Petra        Kontrolór: Lukáš Dědeček  

     
Program: 
 

1. Per Rollam PR1-2024. 
2. Zmena Smernice č.18. 
3. Dotácia talentovanej mládeže DVS 2023. 
4. Čerpanie dotácie BSK, atletické talenty 2023. 
5. 2. kolo Deaf Ski Europacup 2024 
6. Čerpanie rozpočtu DVS. 
7. Financovanie športu zdravotne znevýhodnených 2024. 
8. Rozpočet 2024. 
9. Ostatné – podľa návrhov jednotlivých členov VV DVS 

a) Mimoriadny kongres ICSD 2024 
b) Konferencia V4 
c) Správa IT 
d) Deaf Tatry 2024 
e) Zimné školské hry.  

 
 
Pán Birka privítal prítomných členov a informoval o absencií Miloša Štefeka a Veroniky 
Tirpákovej. Zároveň zdôraznil, že táto absencia nejakým spôsobom neovplyvní chod 
schôdze výkonného výboru.  
 
K bodu č. 1 

− p. Fabšičová informovala prítomných, že hlasovanie riadnych členov DVS Per-
Rollam PR1/2024 týkajúce sa zmeny sídla bolo neschválené z dôvodu nedos-
tatočného hlasovania oprávnených členov. Z celkového počtu hlasov – 44, bolo 
platných hlasov, ktorý hlasovali ZA 27, pričom na schválenie bola potrebná kva-
lifikovaná väčšina – 30 hlasov, 

− p. Krist vyjadril znepokojenie nad nízkou účasťou a zdôraznil dôležitosť dodr-
žiavania formálnych krokov v procese zmeny sídla. Hlasovanie Per-Rollam je 
podľa neho dôležitý nástroj, ktorý by sa nemal sabotovať. Povinnosťou každého 
riadneho člena je aktívne sa zapájať do rozhodovacích procesov a zodpovedne 
hlasovať, 

− p. Fabšičová ďalej informovala, že zmenu sídla je nutné schváliť na najbližšom 
valnom zhromaždení, ktoré sa však bude konať až v júni. 
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K bodu č. 2 

− p. Fabšičová predložila zmenu Smernice č. 18, a to najmä v časti, ktorá upra-
vuje sankcie za nesplnenie povinností riadnych členov. V súlade so smernicou 
môže byť v takomto prípade znížená dotácia riadneho člena a tieto finančné 
prostriedky sa prerozdelia medzi ostatných členov, ktorí si svoje povinnosti 
riadne plnia, 

− p. Krist objasnil znenie pôvodnej smernice a jej zmeny, a informoval, že v spo-
lupráci s p. Fabšičovou upravili smernicu tak, aby výška dotácie pre riadnych 
členov bola vypočítaná na základe dňa ich prijatia do združenia. To by zname-
nalo, že oproti pôvodnej smernici budú mať podľa tejto zmeny aj noví členovia  
nárok na pomernú časť dotácie a to už v priebehu prvého roka, 

− po prezentácii návrhu prebehlo hlasovanie o zmene Smernice č. 18 
 
 
Za: 3         Zdržali sa: 0             Proti: 0 
 
 
K bodu č.3  

− p. Fabšičová informovala o aktuálnom stave čerpania dotácie pre talentovanú 
mládež DVS 2023, ktorú prioritne čerpali špeciálne školy na svojich členov. SŠI 
Hrdličková sa stala členom DVS až po schválení Per Rollam 2 a preto požiadala 
o výnimku z pôvodne schváleného systému dotácií, 

− p. Fabšičová navrhla odsúhlasiť výnimku pre SŠI Hrdličková a poskytnúť im do-
táciu v zníženom objeme o 50% t.j. vo výške 1500 €, keďže ich členstvo vzniklo 
až v roku 2024, s čerpaním do stanoveného termínu, t.j. najneskôr konca marca 
2024 

− prebehlo hlasovanie o poskytnutí dotácie, 

 
Za: 3               Zdržali sa: 0             Proti: 0 

− p. Fabšičová ďalej informovala o problematickej situácii so SŠI Kremnica, 
keď poverená osoba školy nedodržala postup pri čerpaní dotácie a objednala 
športový materiál bez schválenia DVS, ktorý nebol určený len pre členov DVS. 
S touto situáciou sa obrátila na riaditeľku školy, ktorá bola plne súčinná a pove-
rila inú vhodnú osobu na komunikáciu a koordináciu medzi školou a DVS, 

− taktiež zdôraznila, že všetky školy boli informované o správnom postupe na au-
gustovom spoločnom stretnutí škôl.  

 
K bodu č. 4 

− p. Fabšičová informovala o aktuálnom stave čerpania dotácie z BSK a o nut-
nosti vrátenia sumy 340 €, ktorej dôvodom bolo nesprávne časové rozhranie na 
výdavkových dokladoch. Dotácia bola schválená v júly 2023 a podľa nového 
VZN nebolo možné refundovať z dotácie doklady pred schválením.  



ZÁPISNICA  
zo zasadnutia členov Výkonného výboru  
konaného 13.02.2024, v zasadačke DVS 

Strana | 3  
 

 
K bodu č. 5 

− p. Fabšičová v krátkosti informovala o svojej účasti na Deaf Ski EuropaCup 
2024 a okrem iného vyzdvihla odbornosť i pripravenosť člena DVS Vision Ski 
Club Žilina, ktorý sa podujatie po technickej i propagačnej stránke organizačne 
zabezpečoval, 

− následne vyzvala p. Maťovčíka, aby zhodnotil podujatie zo svojho pohľadu, na-
koľko sa ho zúčastnil aj ako športovec, 

− p. Maťovčík vyjadril spokojnosť s úrovňou podujatia a vyzdvihol zabezpečenie 
komunikácie v posunkovom jazyku ako v slovenskom, tak i medzinárodnom, 

− p. Fabšičová zdôraznila, že táto téma bude komunikovaná aj na medzinárodnej 
pôde, aby nevznikala komunikačná bariéra medzi počujúcimi i nepočujúcimi 
účastníkmi na medzinárodných športových podujatiach,  

− p. Krist prezentoval návrh na navýšenie dotácie pre členov, ktorí by organizovali 
takéto športové podujatia. Argumentoval, že úspešne zorganizované podujatia 
zvyšujú kredit DVS a prinášajú benefity pre celé hnutie, a preto je dôležité ta-
kéto aktivity podporovať, 

− p. Fabšičová vyzdvihla i účasť paralyžiarky A. Rexovej na podujatí Deaf Ski 
EuropaCup 2024, čo tiež zvýšilo mediálny záujem o toto podujatie, 

− p. Stanková zdôraznila dôležitosť inklúzie a spolupráce s paralympionikmi. Vy-
jadrila sa, že DVS by mal oslovovať známe osobnosti aj zo sveta športu a pa-
ralympijského hnutia, aby sa o ňom šírilo povedomie, 

− zdôraznila, že zviditeľnenie DVS prinesie benefity v podobe pozvánok na rôzne 
podujatia ako i príležitostí z komerčného sektoru. 

 
K bodu č. 6 

− p. Fabšičová predložila rozpočet DVS za rok 2023 a informovala členov o jeho 
stave a zmenách. 

 
K bodu č.7 

− p. Fabšičová informovala o stretnutí dňa 15. januára 2024 k financovaniu zdra-
votne znevýhodnených na rok 2024 na pôde SPV, kde sa zúčastnili zástupcovia 
všetkých zväzov zdravotne postihnutých športovcov, 

− na tomto stretnutí sa uviedlo, že pre rok 2024 sa očakáva navýšenie financií pre 
šport zdravotne postihnutých oproti roku 2023 a že takéto finančné prostriedky 
by sa rozdelili rovnakým spôsobom ako v predchádzajúcom roku. To by pre 
DVS predstavovalo navýšenie jeho finančných prostriedkov o 11,7%, čo je  
suma  cca 11 000 €, 

− prvý transfer financií z ministerstva by sa mal uskutočniť už začiatkom februára. 
 
K bodu č. 8 

− p. Fabšičová predstavila návrh rozpočtu na rok 2024, 
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− prezentovala návrh na zmenu v systéme financovania športových reprezentan-
tov nezaradených do top tímu, a to tak, že suma vo výške 2 500 € by predsta-
vovala základnú výšku príspevku na ich športovú činnosť a v prípade ak by do-
siahli na medzinárodnom športovom podujatí významný výsledok, tak by sa im 
vyplatil ďalší príspevok v sume 2500 €. Toto sa týka športových reprezentantov 
Šimona Debnára, Viktórie Repaskej, Nely Hanudeľovej a Adely Antušekovej, 

− prebehlo hlasovanie, 

Za: 3                 Zdržali sa: 0    Proti: 0 

− p. Fabšičová taktiež navrhuje schváliť pre účastníkov MS v atletike mimoriadny 
členský príspevok za rok 2024, ktorý by predstavoval sumu vo výške 10% 
z predpokladanej sumy výdavkov na účasť športovca a trénera na MS v atle-
tike, 

− prebehlo hlasovanie o tomto mimoriadnom členskom príspevku za rok 2024 pre 
športovcov Šimona Debnára, Viktóriu Repaskú, Nelu Hanudeľovú a Adelu An-
tušekovú, 

 
            Za: 3                 Zdržali sa: 0    Proti: 0 

− p. Fabšičová informovala členov VV, že čo sa týka športových reprezentantov - 
lyžiarov a ich účasti na zimnej Deaflympiáde, tak v prípade ak dosiahnu medai-
lové umiestnenie na zimnej Deaflympiáde (v 1Q 2024), tak podľa súčasných 
kritérií schválených ešte MŠVVaŠ SR, môžu byť zaradení do top tímu 2024, 

− p. Fabšičová taktiež členov VV informovala, že o zaradení Mareka Tuturu do 
top tímu 2024 na výnimku komunikuje s ministerstvom, ktoré túto právomoc de-
legovalo na komisiu Team Slovakia. Marek Tutura totiž v roku 2023 síce získal 
3. miesto vo štvorhre na Majstrovstvách sveta v stolnom tenise, ale pre nespl-
nenie podmienky početnosti zúčastnených kontinentov na tomto medzinárod-
nom podujatí nespĺňa podmienky v kritériách (minimálne 3 kontinenty) a preto 
nebol do top tímu zaradený, 

− p. Fabšičová ďalej navrhla o pokračovaní v podpore ďalších športových repre-
zentantov DVS, ktorí neboli zaradení do top tímu 2024 vo výške 7 000 €. Týka 
sa to športovcov Júliusa Maťovčíka, Mareka Tuturu, Dávida Pristača a Matúša 
Ďuriša. Takáto podpora zo strany DVS by platila iba v prípade, ak športovec 
nebude zároveň dodatočne zaradený do top tímu 2024. 

 
           Za: 3                                 Zdržali sa: 0                         Proti: 0 
     
 
K bodu č. 9 
 

− vzhľadom na nedostatok času na prerokovanie tohto bodu, z dôvodu pracov-
ných povinností prezidenta DVS, sa bod č. 9 presúva na nasledujúce zasadnu-
tie Výkonného výboru DVS. 
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Uznesenie prijaté členmi VV DVS 
VV schvaľuje 

 
č. 02/24 Zmena Smernice č. 18 
č. 03/24 Dotácie vo výške 1 500 € pre SŠI Hrdličková, Bratislava 
č. 04/24 Dotáciu vo výške 2 500 € pre DVS reprezentantov Šimona Deb-

nára, Viktórie Repaskej, Nely Hanudeľovej a Adely Antušekovej 
č. 05/24 Mimoriadne členské poplatky za rok 2024 pre atlétov Šimona Deb-

nára, Viktóriu Repaskú, Nelu Hanudeľovú a Adelu Antušekovú 
č. 06/24 Dotáciu vo výške 7 000 € pre DVS reprezentantov Júliusa Ma-

ťovčíka, Mareka Tuturu, Dávida Pristača a Matúša Ďuriša 
 
 
 

 

 

zapísala: Majdová Petra , odb. asistentka   .......................................... 
 
Korigovala: Milena Fabšičová        ............................................ 

 
V Bratislave, 13.02.2024 

 

 

 

 

 

 




